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Zápis

z 2. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 19. prosince 2018 
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695.

Přítomno: 21 zastupitelů dle prezenční listiny

1) Zahájení.

Zasedání zahájil starosta města Mgr. Ladislav Macák.

Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.

Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání.
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.

P. Sklenář navrhl vzájemně přesunout bod č. 12 za bod č. 6.

Pan starosta nechal hlasovat o návrhu p. Sklenáře.

Pro tento návrh byli: pí Dvořáková, pí Matějčková p. Sklenář, p. Brachtel, p. Vrána, p. Hrůša,
p. Mužík
Proti:  pí  Sochorová,  pí  Braunová,  pí  Šimková,  p.  Meinl,  p.  Dvořák,  p.  R.  Macák,  p.
Větrovský, p. Chaloupecký, p. Svoboda, p. Hnát, p. Horáček, p. L. Macák
Zdržel se: pí Vaňková, p. Straka

Návrh nebyl přijat a program jednání se nezměnil.

1) Zahájení
2) Složení slibu člena zastupitelstva města
3) Schválení programu jednání, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
4) Zpráva o činnosti  Rady města  Tachova za uplynulé  období  od veřejného zasedání

zastupitelstva města, které se konalo dne 05.11.2018, kontrole usnesení a vyřizování
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá
Mgr. L. Macák

5) Projednání  zápisů  ze  schůzí  osadních  výborů,  jejich  návrhů  a  vystoupení  jejich
zástupců - řídí Mgr. I. Sochorová

6) Rozpočtové opatření č. 15/2018 – předkládá Ing. J. Horáček
7) Rozpočet města na rok 2019 – předkládá Ing. J. Horáček
8) Střednědobý výhled rozpočtu města na roky 2020 – 2022 – předkládá Ing. J. Horáček
9) Volba  členů  finančního  a  kontrolního  výboru  zastupitelstva  města  –  řídí  Mgr.  L.

Macák
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10) Obecně závazná vyhláška města Tachova č. 3/2018, kterou se stanoví školské obvody
mateřských škol zřízených městem Tachov – předkládá Mgr. P. Braunová

11) Obecně závazná vyhláška města Tachova č. 4/2018, kterou se stanoví školské obvody
základních škol zřízených městem Tachov – předkládá Mgr. P. Braunová

12) Obecně závazná vyhláška města  č.  5/2018 o místním poplatku za provoz systému
shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních
odpadů – předkládá Mgr. P. Braunová

13) Petice občanů města- předkládá Mgr. L. Macák
14) Plán  hlavních  úkolů  veřejných  zasedání  ZM na  1.pol.r.2019  –  předkládá  Mgr.  L.

Macák
15) Návrhy v oblasti  majetkoprávních  úkonů města  v pravomoci  zastupitelstva  města  -

předkládá p. J. Dvořák
16) Různé  a  podněty  veřejnosti  k  obecné  problematice  města  v  jeho  samostatné

působnosti -  předkládají : rada města, členové zastupitelstva města a občané – řídí
Mgr. Z. Hnát

17) Usnesení a závěr.

2) Složení slibu člena zastupitelstva města

Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí složení slibu člena zastupitelstva města p. Sklenáře,
dle ust. § 69 odst. 2 zákona o obcích.

3) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání.

Panem starostou byli navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: Mgr. František Meinl,
Mgr. Pavel Hrůša, MUDr. Taťána Šimková
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni: Ing. Václav Svoboda, Mgr. Petr Vrána
Zapisovatelkou byla jmenována: sl. Simona Andréová.

4) Zpráva o činnosti Rady města Tachova.

Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta.

Řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů na 1. zasedání
zastupitelstva města:

II. Rozpracované  úkoly :

1.      Řešit  umístění  nového  přechodu  pro  chodce  na  komunikaci  v úseku  od  Benziny
(Plzeňská ul.) k Úřadu práce (tř.Míru)
ORI MěÚ + vedení města: úkol trvá, zpracovává se projektová dokumentace

2.      Po zpracování studie možného parkování  řešit rozšíření parkovacích míst na sídl.“západ
ORI MěÚ: úkol trvá, zpracovává se projektová dokumentace

Zprávu  o  činnosti  Rady  města  Tachova  za  uplynulé  období  od  posledního  zasedání
zastupitelstva města, které se konalo dne 05.11.2018, kontrole usnesení a vyřizování návrhů,
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připomínek  a  dotazů  i  z  dřívějších  zasedání  zastupitelstva  města,  vzali zastupitelé
jednomyslně na vědomí.

5)  Projednání  zápisů  ze  schůzí  osadních  výborů,  jejich  návrhů  a  vystoupení  jejich
zástupců.

Bod řídila Mgr. I. Sochorová, která  přečetla zápis z jednání Osadního výboru Mýto ze dne
23.11.2018.

Zastupitelé:
a) Vzali  jednomyslně  na  vědomí  zápis  ze  schůze  Osadního  výboru  Mýto  ze  dne

23.11.2018.

b) Uložili  radě  města,  po  doložení  stanovisek  příslušných  odborů  MěÚ,  reagovat  na
požadavky osadního výboru.

6) Rozpočtové opatření č. 15/2018 a 10,11,12,13,14/2018

Bod vedl Ing J. Horáček

Navrhovaným rozpočtovým opatřením budou příjmy ve výši 343 827 529,44 Kč a výdaje ve
výši 355 319 211,56 Kč. Saldem příjmů a výdajů bude schodek ve výši 11 491 682,12 Kč, po
zapojení financování bude schodek ve výši 11.832.582,12 Kč (poslední schodek upraveného
rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č. 14/2018 činil 22.650.241,32 Kč).

Zastupitelé jednomyslně schválili rozpočtové opatření č. 15/2018.

Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí rozpočtové opatření č.10,11,12,13,14/2018.

7) Rozpočet města na rok 2019

Bod řídil Ing. J. Horáček

Předložil  ke  schválení  návrh  rozpočtu  města  na  rok  2019.  Oproti  poslednímu  návrhu
předloženého  na  rozšířeném  jednání  rady  města  dne  28.  11.  2018  byl  předložený  návrh
upraven o změny v příjmové i výdajové části rozpočtu:

Zastupitelé 17-ti hlasy schválili rozpočet města na rok 2019
Proti: p. Brachtel, pí Matějčková, pí Dvořáková
Zdržel se: p Hrůša

8) Střednědobý výhled rozpočtu města na roky 2020 – 2022

Bod řídil Ing J. Horáček

Předložil ke schválení návrh Střednědobého výhledu rozpočtu Města Tachova na roky 2020 –
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2022.

Zastupitelé  jednomyslně  schválili Střednědobý  výhled  rozpočtu  Města  Tachova  na  roky
2020 - 2022.

Ing. J. Horáček poděkoval finančnímu odboru Městského úřadu za odvedenou práci.

9) Volba členů finančního a kontrolního výboru zastupitelstva města

Bod vedl pan starosta

Předseda finančního výboru předložil návrh na členy finančního výboru
1. Ing. Zuzana Flaxová
2. Ing. Eleonora Herlíková
3. Ing. Božena Semecká
4. Ing. Jaroslav Hrabec

Okresní výbor ČSSD předložil písemně návrh na člena finančního výboru Bc. Jiřího Stručka

Pro návrh zvolit Ing. Zuzanu Flaxovou za členku finančního výboru hlasovalo 21 zastupitelů:
Návrh byl přijat.

Pro  návrh  zvolit  Ing.  Eleonoru  Herlíkovou  za  členku  finančního  výboru  hlasovalo  21
zastupitelů:
Návrh byl přijat.

Pro  návrh  zvolit  Ing.  Boženu  Semeckou  za  členku  finančního  výboru  hlasovalo  21
zastupitelů:
Návrh byl přijat

Pro návrh zvolit Ing. Jaroslava Hrabce za člena finančního výboru hlasovalo 17 zastupitelů:
Proti:. p. Vrána, p Straka, p. Brachtel, pí Vaňková
Návrh byl přijat

Z důvodu zvolení potřebných 4 členů finančního výboru, se již nehlasovalo o panu Bc. Jiřím
Stručkovi

Pan starosta předložil návrhy na členy kontrolního výboru
1. Jaroslav Klíma
2. Ing. Michaela Dvořáková
3. MDDr. Zdeněk Brachtel
4. Matouš Horáček

Pro návrh zvolit Jaroslava Klímu za člena kontrolního výboru hlasovalo 21 zastupitelů:
Návrh byl přijat

Pro  návrh  zvolit  Ing.  Michaelu  Dvořákovou  za  člena  kontrolního  výboru  hlasovalo  20
zastupitelů:
Zdržela se: pí Dvořáková
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Návrh byl přijat

Pro  návrh  zvolit  MDDr.  Zdeňka  Brachtela  za  člena  kontrolního  výboru  hlasovalo  20
zastupitelů:
Zdržel se: p. Brachtel
Návrh byl přijat

Pro návrh zvolit Matouše Horáčka za člena kontrolního výboru hlasovalo 21 zastupitelů:
Návrh byl přijat

10) Obecně závazná vyhláška města Tachova č. 3/2018, kterou se stanoví školské obvody
mateřských škol zřízených městem Tachov

Bod řídila Mgr. P. Braunová

Odbor školství a památkové péče Městského úřadu v Tachově předkládá zastupitelstvu města
Obecně  závaznou  vyhlášku  města  Tachova  č.  3/2018,  kterou  se  stanoví  školské  obvody
mateřských  škol  zřízených  městem  Tachov.  Jedinou  změnou  oproti  stávající  vyhlášce  je
přiřazení ulic Rumplerova, Swobodova a U Garáží do školského obvodu MŠ Tyršova.

Zastupitelé jednomyslně schválili Obecně závaznou vyhlášku města Tachova č. 3/2018, kterou
se stanoví školské obvody mateřských škol zřízených městem Tachov.

11) Obecně závazná vyhláška města Tachova č. 4/2018, kterou se stanoví školské obvody
základních škol zřízených městem Tachov

Bod řídila Mgr. P. Braunová

Odbor školství a památkové péče Městského úřadu v Tachově předkládá zastupitelstvu města
Obecně  závaznou  vyhlášku  města  Tachova  č.  4/2018,  kterou  se  stanoví  školské  obvody
základních  škol  zřízených  městem  Tachov.  Jedinou  změnou  oproti  stávající  vyhlášce  je
přiřazení ulic Rumplerova, Swobodova a U Garáží do školského obvodu ZŠ Kostelní.

Zastupitelé jednomyslně schválili Obecně závaznou vyhlášku města Tachova č. 4/2018, kterou
se stanoví školské obvody základních škol zřízených městem Tachov.

12) Obecně závazná vyhláška města č. 5/2018 o místním poplatku za provoz systému
shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních
odpadů

Bod řídila Mgr. P. Braunová

Důvodem pro  vydání  nového znění  vyhlášky je  zapracování  dosavadních  změn  vyhlášky
č. 5/2016 (dodatek 7/2017, výpočet výše místního poplatku pro rok 2019) do jedné obecně
závazné vyhlášky.
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V článku 4 „Sazba poplatku“ je proveden výpočet místního poplatku pro rok 2019. Ten je
navrhován ve výši 500,-- Kč/osoba/rok.

MDDr. Z.  Brachtel  podal  protinávrh  sazby poplatku  na současný poplatek,  který je  750,-
Kč/osoba/rok. Důvodem je plánovaná změna se zacházením s odpadem platná od roku 2024,
dále tímto rozhodnutím ztížíme práci příštímu zastupitelstvu, které bude muset sazbu navýšit.
Současně uvedl, že doufá, že příští zastupitelé budou již jednat ve zrekonstruovaném sále.

P. Sklenář by také zůstal pro zachování sazby 750,- Kč/osoba/rok. Informoval o plánovaném
nárůstu poplatků za provoz systému shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a
odstraňování komunálních odpadů a dodal, že toto rozhodnutí je velmi krátkozraké a měli
bychom občany postupně připravit na to, že poplatky se budou navyšovat.

Mgr. P. Vrána se také přidal ke kolegům, kteří shrnuli skoro veškerá fakta, a jen zmínil, že
skutečné náklady v loňském roce činili 811,- Kč/osoba/rok, takže již takto město dotuje svoz
odpadu. A poplatek 750,-Kč/osoba/rok za svoz odpadu se alespoň takto přibližuje skutečným
nákladům.

Mgr. J. Straka souhlasí s věcnou podstatou vyhlášky, ale doplnil, že tuto vyhlášku šlo napsat a
udělat i lépe. Snížená sazba pro seniory, děti, studenty dává smysl a poukazuje na to, že město
stojí o to, aby zde mladí lidé zakládali rodiny. Ale tato vyhláška je napsaná tak, že snižujeme
sazbu i  pracujícím lidem, kteří  nemají  problém zaplatit  poplatek 750,-Kč/osoba/rok a tyto
peníze budou někde chybět. Dále požádal vedení města o vybudování kompostárny, která by
mohla ušetřit nějaké peníze.

P. starosta doplnil, že se zvyšuje počet měst a obcí, které ruší poplatky za svoz odpadů. A
jako hlavní důvod uvedl, že když se spočítá, kolik lidí neplatí ani korunu a bydlí zde a nejsou
to  jen  agenturní  pracovníci  a  ubytovny,  také  jsou lidé,  kteří  zde  bydlí,  nejsou zde  trvale
hlášení  a  ti  také  neplatí  nic.  Proč  by  tedy  měli  poctiví  lidé  platit  za  všechny  ostatní.
Nechtějme, aby platilo část občanů odpady za minimálně další třetinu, která, neplatí vůbec
nic.  Také  zmínil,  že  minulé  zastupitelstvo  nedalo  na  rekonstrukci  Mže  do  rozpočtu  ani
korunu.

P. Sklenář má názor, že pokud má někdo problém platit poplatek 750,-Kč/osob/rok bude mít
problém platit i poplatek 500,-Kč/osoba/rok.

P. Dvořák podpořil  návrh vybudování kompostárny pana J. Straky, kterým se bude město
zabývat.  A  doplnil,  že  poplatek  500,-Kčosoba/rok  nebo  750,-kč/osoba/rok  je  kompromis,
který se teď v současné době našel a neměl by být problém návrh schválit.

Mgr.  P.  Braunová nechala  hlasovat  o  protinávrhu pana  MDDr.  Z.  Brachtela  o  zachování
současné sazby 750,-Kč/osoba/rok.

Pro protinávrh byli: p.Vrána, P. Sklenář, pí Dvořáková, pí Matějčková, p. Brachtel, p. Hrůša
Proti: pí Braunová, pí Šimková, pí Sochorová, p. Svoboda, p. Chaloupecký, p. R. Macák, p.
Straka, p. Hnát, p. Horáček, p. L. Macák, p. Dvořák, p. Meinl, p Větrovský
Zdržel se: p. Mužík, pí Vaňková

Protinávrh nebyl schválen.
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Zastupitelé  13-ti  hlasy  schválili obecně  závaznou  vyhlášku  města  č.  5/2018  o  místním
poplatku  za  provoz  systému  shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a
odstraňování komunálních odpadů.
Proti: p.Vrána, P. Sklenář, pí Dvořáková, pí Matějčková, p. Brachtel, p. Hrůša
Zdržel se: p. Mužík, pí Vaňková

13) Petice občanů města

Bod řídil pan starosta

Věc petice:  Zrušení  stávajícího  projektu  na  parkoviště  a  zachování  vzrostlých  stromů na
parcele p.č. 1769/143 v k.ú. Tachov.

a) zastupitelé projednali petici občanů ve věci: Zrušení stávajícího projektu na parkoviště a
zachování vzrostlých stromů na parcele p.č. 1769/143 v k.ú. Tachov.
b)  zastupitelé  konstatovali,  že  další  práce  na  parkovišti  jsou  zastaveny  a  s výstavbou
parkoviště se neuvažuje.
Zdržel se: p. Vrána, p. Hrůša, p. Sklenář, p. Brachtel, pí Dvořáková, pí Matějčková

14) Plán hlavních úkolů veřejných zasedání ZM na 1.pol.r.2019

Bod řídil pan starosta

Zastupitelé jednomyslně schválili plán hlavních úkolů veřejných
zasedání Zastupitelstva města Tachov na období 1.pololetí 2019.

9) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města.

Bod vedl J. Dvořák.

Zastupitelé:

1) jednomyslně schválili záměr bezúplatného převodu stavební parcely č. 1743/1 pod stavbou
stravovacího pavilonu (o výměře 921 m2) a pozemkových parcel č. 1743/2 (o výměře 167
m2), č. 1744/6 (o výměře 344 m2) a č. 1747/7 (o výměře 185 m2) v k.ú. Tachov Plzeňskému
kraji IČ 70890366. Jedná se o majetkoprávní vypořádání pozemků pod stavbou a v užívání
Gymnázia Tachov, jehož je Plzeňský kraj zřizovatelem. Správní poplatek za návrh na vklad
do katastru nemovitostí uhradí nabyvatel. Převod bude řešen darovací smlouvou.

2) 19-ti hlasy  neschválili záměr odprodeje p.p.č. 3632/42 v k.ú. Tachov  za účelem zřízení
vjezdu na pozemek p.č. 3632/24 v k.ú. Tachov, protože pozemek je vymezen pro komunikaci
a  chodník.  Právo chůze  a  jízdy  k parcelám p.č.  3632/24 a  p.č.  3632/28 v k.ú.  Tachov  je
ošetřeno na základě smlouvy o zřízení věcného břemene.
Zdržela se: pí Šimková
P. Dvořák se před projednáním tohoto bodu označil za podjatého a o návrhu nehlasoval.
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3) 20-ti hlasy neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 1770 v k.ú. Tachov za účelem výstavby
garáže, protože celá parcela je vedena v pasportu místních komunikací a město se nechce
zbavovat jejich částí z důvodu možné budoucí rekonstrukce.
Zdržel se: p Sklenář

4) 20-ti hlasy neschválili záměr odprodeje p.p.č. 2399/5 a části p.p.č. 2396 v k.ú. Tachov za
účelem zřízení přístupu na pozemek p.č. 2399/4 v k.ú. Tachov, protože pozemkem prochází
vedení veřejného osvětlení.
Zdržel se p. Sklenář

5) jednomyslně  schválili na základě žádosti společnosti PELUMONA s.r.o.,  IČ: 28038703,
Hornická 1354, Tachov záměr odprodeje p.p.č. 3177/78 v k.ú. Tachov o výměře 65 m2  za
účelem sjednocení nemovitostí vedle vlastního areálu u letiště, za kupní cenu ve výši 200 Kč/
1 m2. Plnění je osvobozeno od DPH.

6) 18-ti hlasy  schválili odprodej části p.p.č. 1110/1 (označení parcely a její výměra budou
určeny na základě geometrického plánu) a st.p.č. 1110/6 včetně stavby v k.ú.  Tachov pro
manžele D. a P. J., Hálkova 2140, Tachov, za účelem zázemí pro veterinární ordinaci,  za
kupní  cenu  ve  výši  350  Kč/1  m2.  Plnění  je  osvobozeno  od  DPH.  Kupní  smlouva  bude
uzavřena  po  provedení  demolice  stavby  na  st.p.č.  1110/6,  bude  jí  předcházet  smlouva  o
budoucí kupní smlouvě. Demolici stavby zajistí na své náklady kupující a bude dokončena
nejpozději  do 3 let ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní smlouvě. Před definitivním
schválením v orgánech obce kupující zaplatí zálohu (jistinu) ve výši 10 % kupní ceny.
Zdrželi se: p. Sklenář, p. Straka, p Hrůša

7) 20-ti hlasy schválili odprodej st.p.č. 3020/12 o výměře 49 m2 pro Český kynologický svaz
ZKO Tachov – Minerálka – 586, IČ: 70851832, Lhotka 4, 348 01 Tisová, za účelem užívání
pod stavbou klubovny (majetkoprávní vypořádání pozemku pod stavbou) za cenu 240 Kč/1
m2 dle znaleckého posudku č. 1104-04/2018 soudního znalce J. P. Plnění je osvobozeno od
DPH. K předmětu převodu bude zřízeno předkupní právo pro Město Tachov.
Zdržel se: p. Dvořák

8) 20-ti hlasy schválili odprodej st.p.č. 3020/6 o výměře 105 m2 v k.ú. Tachov pro Vodácký
oddíl Tachov, o.s., IČ: 22741844, Bělojarská 1478, Tachov, za účelem užívání pod stavbou
půjčovny lodí (majetkoprávní vypořádání pozemku pod stavbou) za cenu 240 Kč/1 m2 dle
znaleckého posudku č. 1103-04/2018 soudního znalce J. P. Plnění je osvobozeno od DPH.
K předmětu převodu bude zřízeno předkupní právo pro Město Tachov.
Zdržel se: p. Dvořák

9)
a) jednomyslně  zrušili  původní  usnesení  č.  27/609 a 27/610 ze  dne  12.02.2018 v plném

rozsahu.
b) jednomyslně schválili nabytí části p.p.č. 183 v k.ú. Tachov (označení a výměra pozemku

budou určeny na základě geometrického plánu) od Stavebního bytového družstva Tachov,
IČ: 00041301, Luční 1791, Tachov pro účely příjezdové komunikace k domům č.p. 1616,
1617 a 1322 v ulici Slunečná, za kupní cenu ve výši 300 Kč/1 m2. Ke kupní ceně bude
připočtena polovina nákladů za pořízení geometrického plánu.

10) jednomyslně  schválili uzavření  Dohody  o  zániku  práva  zpětné  koupě  mezi  Městem
Tachov, IČ: 00260231, Hornická 1695 a manželi R. a G. H. G. A., Vítkov č.p. 127 na p.p.č.
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121/27, p.p.č. 121/57 a st.p.č. 121/64 v k.ú. Vítkov u Tachova, protože vlastník dotčených
nemovitostí splnil podmínky sjednané v kupní smlouvě s výhradou zpětné koupě, jejíž vklad
byl proveden pod čj. V-5470/2016-410.

10)  Různé  a  podněty  veřejnosti  k  obecné  problematice  města  v  jeho  samostatné
působnosti.

Bod řídil Mgr. Z. Hnát

1) jednomyslně schválili podání  žádosti  o  poskytnutí  dotace  na  akci:  Obnova  místní
komunikace,  ulice  Bělojarská,  Tachov  z podprogramu  Podpora  obcí  s více  než  10 000
obyvateli pro dotační titul Podpora obnovy místních komunikací.

2) jednomyslně schválili předložený Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí návratné finanční
výpomoci  na  předfinancování  přeshraničního  projektu  s názvem  „Příběh  hraničních  hor:
Světecký vrch a Dyleň“ schválené Regionálnímu vzdělávacímu a informačnímu středisku,
příspěvkové   organizaci,  Školní  1094,  347  01  Tachov,  usnesením  Zastupitelstva  města
Tachova č. 29/652 ze dne 14.5.2018.

3)  na  základě žádosti  Regionálního  vzdělávacího  a  informačního  střediska,  příspěvkové
organizace,  Školní 1094, 347 01 Tachov jednomyslně  souhlasili s poskytnutím účelového
investičního příspěvku na předfinancování dotačního projektu č. 235 „Příběh hraničních hor:
Světecký vrch a Dyleň“ v celkové výši 236 203,- Kč, z toho bude využito :

1. 97 203,- Kč na nákup práva užití duševního vlastnictví – licence k užití komiksu Čtyřlístek
na naučné stezce,

2. 139 000,- Kč na pořízení herního prvku – dinosauří lebka.

Závazek zřizovatele poskytnout investiční příspěvek bude započten s pohledávkou vzniklou
z titulu  Dodatku  č.  1  ke  Smlouvě  o  poskytnutí  návratné  finanční  výpomoci  schválené
usnesením Zastupitelstva města Tachova č. 29/652 ze dne 14.5.2018.

4)  vyhlásili  program pro  poskytování  dotací  z rozpočtu  města  „Podpora  aktivit  mládeže,
tělovýchovy,  sportu,  kultury  a  využívání  volného času v roce 2019“.  Písemné žádosti  lze
podávat na Městském úřadě Tachov od 24.01.2019 do 24.2.2019.

5)
a) schválili spolupráci s Městem Viechtach, Mönchshofstrasse 31, DE 94234, Viechtach

b) schválili žádost  o  podporu  2  malých  projektů  Města  Viechtach  z Dispozičního  fondu
Programu přeshraniční spolupráce ČR – Svobodný stát Bavorsko, Cíl EÚS 2014-2020,
jejichž cílem je rozvoj vzájemné spolupráce.

Zdrželi se: pí Sochorová, p. Dvořák, p. Sklenář

P.  Sklenář  se  dotazoval,  co  nám  přinese  tato  spolupráce  s poměrně  dalekým  městem
Viechtach?

Mgr. J. Straka vysvětlil vznik a začátek spolupráce s městem Viechtach, kdy Revis realizoval
projekt, který byl se zapojením Tachova a města Viechtach. Toto město stálo o partnerské
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město v Čechách a byli jsme tomu s minulým vedením nakloněni z důvodu, že toto město
patří mezi velmi oblíbenou turistickou lokalitu a mohlo by to být pro nás přínosem právě
v oblasti cestovního ruchu.

Mgr. P. Vrána doplnil, že město Viechtach na rozdíl od nejbližších příhraničních měst vyvíjí
velikou aktivitu a velmi stojí o partnerství s městem Tachov.

A. Hrušková -  Revis,  doplnila,  že partnerem tohoto projektu nebylo město Viechtach,  ale
Centrum Bavaria Bohemia v Schönsee.

6)  jednomyslně schválili  členy zastupitelstva města spolupracující s osadními výbory města
(„Patroni osad“) takto:

Mýto – Ing. Josef Horáček
Světce – Jaroslav Dvořák
Vítkov – Mgr. Petr Vrána
Malý Rapotín – Mgr. Jan Straka
Velký Rapotín – p. Libor Větrovský
Oldřichov – p. Libor Větrovský
Biletín + Vilémov – pí Božena Vaňková

7) jednomyslně vzali na vědomí rozdělení kompetencí starosty a místostarostů města.

8)
a) jednomyslně  vzali  na  vědomí nabytí  účinnosti  Nařízení  vlády  č.202/2018 sb.,  o  výši

odměn členů zastupitelstev územních samosprávních celků od 1.1.2019.

b) 20-ti  hlasy schválili,  s účinností  od 1.1.2019,  odměnu pro neuvolněného místostarostu
města ve výši 19.255,-Kč.

Zdržel se: J. Straka

Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly.

Mgr. P. Vrána se dotazoval na možnost doplnění emailových adres jednotlivých zastupitelů,
aby měli občané možnost kontaktovat zastupitele.

P.tajemník  reagoval,  že  náš  osobní  email  je  osobním  údajem  a  pokud  potvrdíme
 souhlas, není problém kontakty zveřejnit na webových stránkách města.

Mgr. P. Vrána doplnil, že se jedná o emaily na zastupitele, kteří nejsou ve vedení města a mají
na webových stránkách města uvedeno pouze jméno.

Mgr.  P.  Vrána  se  také  dotazoval,  zda  je  možné  zřídit  živé  vysílání  zastupitelstev  přes
internetovou síť.

MDDr. Z. Brachtel navrhl zřízení zdravotní komise, která by společně s vedením města řešila
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krizi ve zdravotnictví.

P. Dvořák se zeptal kolegy MDDr. Brachtela, zda je ochotný se ujmout této činnosti.

MDDr. Z. Brachtel odpověděl, že ano.

Z řad veřejnosti se přihlásila o slovo P. Tikalová, která informovala o velké úklidové akci při,
které se nasbíralo 2 tuny odpadu. Dále se zeptala, zda důvodem proč se nebude realizovat
parkoviště ve Školní ulici je podaná petice?

P. starosta poděkoval za velký úklid, který se zveřejní v médiích. Práce na parkovišti byly
zastaveny již před určitou dobou, ale samozřejmě petice měla také vliv na celou situaci. Bude
se hledat nová vhodná lokalita.

Na to reagovala pí Tikalová, že až se najde další lokalita pro nové parkoviště, můžou lidé zase
říct, že tam parkoviště nechtějí. Také upozornila na to, stejně jako MDDr. Z. Brachtel, jak se
cítí po 2 hodinách sezení v našem kinosále a doufá, že se v tomto volebním období opraví.

P. Pešek se zeptal, zda zde vůbec funguje pošta, kterou pan Pešek 7 měsíců vůbec nedostává a
technické služby, kvůli nepořádku na hřbitově.

Mgr. Z. Hnát informoval, že město nezřizuje poštu, ale pokud jsou takové problémy, můžeme
pomoci.

Pan starosta potvrdil slova pana Mgr. Z. Hnáta. Napíšeme dopis na krajské ředitelství, že jsou
u nás závažné problémy v distribuci  pošty.  Nepořádek na hřbitově prověříme a na dalším
zasedání zastupitelstva města se k této věci vyjádříme.

Mgr.  J.  Straka potvrdil  závažné současné problémy pošty,  které  hlavně vznikají  z důvodu
nízkých platů pracovníků pošty a zároveň náročné práce. Vyjádřil se také k podnětu zrušení
záměru budování parkoviště, které se nejevilo jako vůbec špatné, ale nebylo v zájmu města
dělat něco proti vůli občanů a jako další dobrou lokalitou pro odstavné plochy se jeví místo
v ulici 1.Máje pod dolní řadou bytovek.

Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly.

Mgr. Z. Hnát poděkoval všem, kdo se aktivně zapojili do tohoto bodu.
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11) Usnesení a závěr.

Návrh na usnesení přednesl pan Mgr. F. Meinl.
Pan starosta poděkoval za účast, popřál všem krásné Vánoce a do nového roku vše nejlepší.

……………………… ………………………
Ing.. Josef Horáček     Mgr. Ladislav Macák
místostarosta                 starosta

ověřovatelé:

................................

................................


